
Protokol Nr 1/2011 

z posiedzenia Komisji Budzetu , Rozwoju i Rolnictwa 


w dniu 20 stycznia 2011 r. 


Posiedzenie rozpoczt(to 0 godz. 16.00 

Lista obecnosci i porz'ldek obrad stanowi'l zal'lcznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

1.Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
2.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Port(bska 
3 .Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
4.P.o kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
5.Pracownik OPS Pan Marek Kutyla 
6.Inspektor Pani Irena Sus 
7.Podinspektor Pan Dariusz Bunda 
Przewodnicz'lcy Komisji Pan Marcin Kwasniok powital zebranych i przedstawil 

projekt porz'ldku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie / 8:0:0 / przyjt(li proponowany porz'ldek 

obrad. 


Ad.1 
Przewodnicz'lcy Komisji zwrocil sit( 0 podanie kandydatow do pelnienia 

funkcji V -ce Przewodnicz'lcego . 

Pan Sopala podal kandydaturt( Pana Janusza Konopki. 

Pan Konopka wyrazil zgodt( na pelnienie funkcji 

Pan Kwasniok podal kandydaturt( Pana Herberta Kocur. 

Pan Kocur wyrazil zgodt( na pelnienie funkcji. 

Czlonkowie Komisji wit(kszosci'lglosow /7:0:1/ poparli kandydaturt( Pana 

Janusza Konopki na pelnienie funkcji V-ce Przewodnicz'lcego Komisji Budzetu, 

Rozwoju i Rolnictwa. 


Ad.2 
Czlonkowie Komisji przystcwi1i do omawiania projektow uchwal 
przygotowanych na Sesjt( Rady Miejskiej : . 
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11 Projekt uchwaly w sprawie : powolania doraznej Komisji ds.polityki 
mieszkaniowej 

Po zapoznaniu si~ z celem powolania Komisji oraz jej zakresem do skladu 
Komisji zaproponowano : 
- radnego Herberta Kocur - wyrazil zgod~ na udzial w pracach Komisji 
- radnego Tadeusza Kobiernika - wyrazil zgod~ na udzial w pracach Komisji 
- radn'\:. Ing~ Potkow~ - wyrazila zgod~ na udzial w pracach Komisji 
- radnego J anusza Konopk~ - wyrazil zgod~ na udzial w pracach Komisj i 
Na Przewodnicz'\:.cego w/w Komisji zaproponowano Pana Tadeusza Kobiernika 
W/w propozycje poddano pod glosowanie : 
za przyj~ciem kandydattiw glosowalo 7 czlonkow Komisji 
przeClw o 
wslrzymal si~ od glosu 1 czlonek Komisji 
W wyniku glosowania wi~kszosci'\:. glosow czlonkowie Komisji budzetu poparli 
zaproponowany sklad Komisji ds. Polityki Mieszkaniowej oraz kandydata na 
Przewodnicz'\:.cego Komis j i Mieszkaniowej. 
2/ Projekt uchwaly w sprawie : powolania Komisji Inwentaryzacyjnej dla 

sporz'\:.dzania spisu mienia , ktore podlega przekazaniu gminie i miastu. 
Do skladu Komisji zaproponowano : 
- radnego J ana Sopal~ - kandydat wyrazil zgod~ na udzial w pracach Komisj i 
- radnego Krystiana Cedzicha - kandydat wyrazil zgod~ na udzial w pracach 

Komisji 
Na Przewodnicz'\:.cego Komisji Inwentaryzacyjnej zaproponowano Pana Jana 
Sopal~ .Pan Sopala wyrazil zgod~ na pelnienie w/w funkcji. 
3/ Projekt uchwaly w sprawie : zarz'\:.dzenia wyborow organow wykonawczych 

jednostek pomocniczych , rad soleckich oraz zarz'\:.du osiedla Oracze 
Sekretarz Gminy poinformowala iz projekt przygotowano w zwi'lZku z 
koncz'\:.c'\:. si~ kadencj'\:. soltysow , rad soleckich oraz zarz'\:.du osiedla Oracze. 
Wybory wg opracowanego harmonogramu powinny zostac zakonczone do dnia 
30.kwietnia br.Wybory b~d'\:. odbywaly si~ na zebraniach wiejskich. 
Przygotowanie wyborow oraz obsruga zebran b~dzie prowadzona przez 
pracownikow Urz~du. 
Komisja nie wniosla uwag do w/w projektu uchwaly. 
4/ Projekt uchwaly w sprawie : ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

oplat za ksztalcenie ,pobieranych przez szkoly wyzsze i zaklady ksztalcenia 
nauczycieli oraz form dofinansowania i specjalnosci , na ktore 
dofinansowanie jest przyznawane 

P.o kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik poinformowala, ze srodki 
przeznaczone na w/w dofinansowanie stanowi'\:. 1 % funduszu plac nauczycieli 
i wynosz'\:. 46.60 1 zl dla wszystkich placowek oswiatowych. 

http:zarz'\:.du
http:zarz'\:.du
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Rada Miejska corocznie okrdla rnaksyrnalnet kwot~ dofinansowania , forrny 
ksztalcenia oraz specjalnosci na ktore dofinansowanie jest przyznawane. 
W stosunku do roku ubieglego doszly trzy specjalnosci tzn. prowadzenie 
zespolow spiewaczych I SP w Toszku I, biblioterapia I SP w Toszku I oraz 
artystyczne forrny aktywnosci ruchowej I Girnnazjurn I. 
W odpowiedzi na pytanie Pana Kawsnioka : czy cab pula srodkow 
przeznaczonych na dofinansowanie jest wykorzystywana - Pani Cieslik 
poinforrnowala , ze rnaksyrnalne wykorzystanie wynosi 80%. 
Pytanie Pana Cedzicha dotyczylo : czy po zakonczeniu doksztalcania, 
nauczyciele zwracajet wysokosc dofinansowania - Pani Cieslik wyjasnila ,iz 
kwoty nie Set zwracane - jednakze nauczyciel korzystajetcy z tej forrny pornocy 
rna obowictZek przepracowania 3 lat w tej placowce oswiatowej - nie dostaje 
rowniez z autornatu wyzszego wynagrodzenia I odpowiedz na pytanie radnego 
Bartnickiego I. 
Kornisja nie wniosla innych uwag do przedstawionego projektu uchwaly. 
51 Projekt uchwaly w sprawie : zatwierdzenia Grninnego Prograrnu 

Profilaktyki i Rozwietzywania Problernow Alkoholowych oraz 
Przeciwdzialania Narkornanii Grniny Toszek na rok 2011 

Pan Marek Kutyla poinforrnowal , ze do przygotowania Prograrnu obligujet 
ustawy : 0 wychowaniu w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi oraz 
o przeciwdzialaniu narkornanii.W/w Prograrnjest kontynuacja Prograrnu z roku 
poprzedniego.Glownyrn celern Prograrnu jest okreslenie lokalnej strategii w 
zakresie profilaktyki uzalemieii oraz zniwelowania skutkow wynikajetcych z 
naduzywania srodkow odurzajetcych. W duzej cz~sci jest on nastawiony na 
wczesnet profilaktyk~ tzn. wsrod dzieci i rnlodziezy.W rarnach prograrnu 
przewidziano takze poradnictwo dla doroslych.Srodki na rea1izacj~ Prograrnu Set 
gwarantowane z oplat za zezwolenie na sprzedaZ napoi alkoholowych. 
W odpowiedzi na pytanie Pana Cedzicha : kto ustala wysokosc wynagrodzenia 
dla osob obslugujetcych punkt konsultacyjny - Pan Kutyla poinformowal , ze Set 
one wynikiern negocjacji - urnowy podpisuje Burrnistrz. 
W podsurnowaniu dyskusji Kornisja nie wniosla uwag do projektu uchwaly. 
61 Projekt uchwaly w sprawie : okreslenia trybu i sposobu powolywania 

i odwolywania czlonkow Zespolu Interdyscyplinarnego Miasta i Grniny 
Toszek oraz szczegolowych warunkow jego funkcjonowania. 

Pan Marek Kutyla poinforrnowal , ze Grnina podejrnuje dzialania na rzecz 
przeciwdzialania przernocy w rodzinie w szczegolnosci w rarnach pracy w 
Zespole Interdyscyplinamyrn.Zadania oraz uprawnienia w/w Zespolu okresla 
ustawa 0 przeciwdzialaniu przernocy w rodzinie.Czlonkow Zespolu powoluje i 
odwoluje Burmistrz w drodze zarzetdzenia. W sklad Zespolu wchodzet : 
- 1 przedstawiciel OPS w Toszku 
- 1 przedstawiciel Grninnej Kornisji Rozwietzywania Problernow Alkoholowych 

wToszku 
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- 1 przedstawiciel Policji 
- 1 przedstawiciel oswiaty 
- 1 przedstawiciel ochrony zdrowia 
- 1 przedstawiciel organizacji pozarz'ldowych 
- 1 przedstawiciel Kuratorow s'ldowych. 
Burmistrz moze rowniez powolac w sklad Zespolu przedstawiciela prokuratury 
oraz przedstawiciela podmiotow innych niz wyzej okrdlonych dzialaj'lcych na 
rzecz przeciwdzialania przemocy w rodzinie. 
Z kazdym z w/w podmiotow Burmistrz zawiera porozumienie okreslaj'lce 
podstawowe zasady wspolpracy 
Po wysluchaniu wyjasnieii czlonkowie Komisji nie wniesli uwag do projektu 
uchwaly. 
7/ Projekt uchwaly w sprawie : zmiany uchwaly dotycz'lcej ustalenia wysokosci 

stawek podatku od nieruchomosci na terenie miasta i gminy Toszek oraz 
zwolnieii od podatku na rok 2011 

Pani Irena Sus wyjasnila , ze powyzsza zmiana wynika ze zmiany ustawy 0 

podatkach i oplatach lokalnych.Glownym celem nowelizacji jest rozszerzenie 
stosowania preferencyjnej stawki podatku od nieruchomosci nie tylko dla 
zaj~tej powierzchni uzytkowej na prowadzenie dzialalnosci gospodarczej w 
zakresie udzielania swiadczeil zdrowotnych , ale dla powierzchni zwi~zanej z 
prowadzeniem tego typu dzialalnosci gospodarczej 
Komisja nie wniosla uwag do w/w projektu. 
8/ Projekt uchwaly w sprawie : zmiany w uchwale dotycz'lcej okrdlenia wzoru 

formularzy obowi'lzuj'lcych w zakresie podatku od nieruchomosci , podatku 
rolnego i podatku lesnego na terenie gminy i miasta Toszek 

Projekt dotyczy tej samej sprawy co we wczesniejszym projekcie / zamiana 
slowa "zajlttej" na "zwi'lzanej" / ,ale odnosi silt do wzoru formularza , ktory 
podatnik wypelnia. 
9/ Projekt uchwaly w sprawie ; zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 5.856 zl na modemizacjlt 
stra.znicy OSP Toszek. 
Pan Dariusz Bunda poinformowal , ze calkowity koszt zleconego projektu 
wynosi129.280 zl.Radni w uchwale przyznali na ten cel kwotlt 30.000 zl.W 
umowie z wykonawc'l zastosowano zapis , iz 80% kwoty zostanie wyplacone po 
wykonaniu zadania, natomiast pozostale 20% po uzyskaniu pozwolenia na 
budowlt.Pozwolenie na budowlt wydano w roku 2011, st'ld koniecznosc 
uregulowania zaplaty. 
Komisja nie wniosla uwag do przedstawionego projektu uchwaly. 

Ad.3 
Sekretarz Gminy zwrocila silt do radnych 0 przedstawienie uwag do projektu 
uchwaly w sprawie : okreslenia wymagail jakie powinien spelniac 
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przedsi~biorca ubiegaj'\.cy si~ 0 uzyskanie zezwolenia w zakresie odbierania 
odpadow komunalnych od wlascicieli nieruchomosci , oprozniania zbiornikow 
bezodplywowych i transportu nieczystosci cieklych , prowadzenia ochrony 
przed bezdomnymi zwierz~tami , prowadzenia schronisk dla bezdomnych 
zwierz'\.t oraz prowadzenia grzebowisk i spalami zwlok zwierz~cych i ich 
cz~sci. 
Pani Sekretarz podkreslila , ze gdyby uwagi zostaly wniesione na Sesji przy 
podejmowaniu w/w uchwaly to jest koniecznose przeprowadzenia ponownych 
konsultacji. 
Czlonkowie Komisji oswiaty nie wniesli uwag do przedmiotowego projektu 
uchwaly. 
Pani Por~bska poinformowala rowniez , ze w dniu dzisiejszym radni otrzymali 
projekt uchwaly w sprawie : okreslenia trybu i kryteriow realizacji zadania 
publicznego w ramach inicjatywy lokalnej - celem naniesienia ewentualnych 
uwag , gdyz projekt musi bye poddany konsultacjom. W /w projekt jest form'\. 
wspolpracy jednostki samorz'\.du terytorialnego z jej mieszkancami w celu 
wspolnego realizowania zadania publicznego polepszaj'\.cego warunki zycia 
mieszkancow na rzecz ktorych zostala podj~ta inicjatywa. 
Na posiedzeniu Komisji oswiaty zaproponowano mi~dzy innymi , aby w 
projekcie okreslie dwa terminy naboru wnioskow - jednakze w zadnej z do tej 
pory podj~tej uchwale takiego zapisu nie bylo - jedynie w wojewodztwie 
lodzkim taki zapis si~ znalazl .Istnieje ryzyko wprowadzenia takiego zapisu z 
uwagi na to , ze nie wiemy jakie b~dzie stanowisko organu nadzoru prawnego. 
Natomiast Pani Sekretarz znalazla mozliwose udzielenia delegacji Burmistrzowi 
do okreslenia terminu skladania wniosku , miejsca skladania itp. 
Inspektor ds.Rady Miejskiej na prosb~ Przewodnicz'\.cego Rady poinformowala, 
o mozliwosci / jezeli b~dzie taka wola radnych / wniesienia na Sesj~ projektu 
uchwaly zmieniaj'\.cej uchwal~ w sprawie : powolania Rady Programowej 
Centrum Kultury "Zamek w Toszku" w cz~sci dotycz'\.cej przedstawicieli Rady 
Miejskiej. 
Pan Marcin K wasniok zasugerowal , iz trafniej byloby wprowadzie taki projekt 
po Sesji marcowej , na ktorej zostanie omowione funkcjonowanie Centrum 
Kultury. 

W posiedzeniu Komisji nast'Wila 10 min przerwa . 
Po przerwie : 

AdA 
Czlonkowie Komisji zapoznali si~ z projektem planu pracy Rady Miejskiej na 
rok 2011 / zal. do protokolu /. 

http:samorz'\.du
http:ubiegaj'\.cy
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Ad.S 
W wyniku dyskusji czlonkowie Komisji Budzetu , Rozwoju i Rolnictwa ustalili 
nast~puj'lcy Plan Pracy na rok 2011 : 
Luty Program Polityki Mieszkaniowej 

Sprawy sesyjne 
Marzec Plany zagospodarowania przestrzennego 
Kwiecien Analiza wprowadzenia aglomeracji w ochronie srodowiska 

Ochrona srodowiska - wsp6lne posiedzenie z Powiatow'l 
Komisj'l ds. ochrony srodowiska 

Maj Stan melioracji i gospodarki wodnej na terenie Gminy 
Czerwiec Analiza wykonania budzetu Gminy Toszek za rok 2010 
Lipiec lub sierpien - Stan inwestycji prowadzonych na terenie Gminy 
Wrzesien 	 Propozycje do budzetu na rok 2012 

Analiza wykonania Budzetu Gminy Toszek za I p61rocze 
2011 r. 

Paidziemik - Strategia Rozwoju Gminy 
Listopad Ustalenie wysokosci stawek podatkowych w Gminie Toszek 
Grudzien Konstrukcja budzetu Gminy Toszek na rok 2012 

W uwadze zawarte zostan'l zapisy : 
I.Tematy posiedzen mog'l ulec przesuni~ciom czasowym 
2.Do planu pracy mog'l bye wniesione inne propozycje wynikaj'lce z zakresu 

dzialania Komisji 

Ad.6 
Radny Janusz Konopka zwr6cil si~ 0 wyjasnienie : jakie S'l mozliwosci , aby 
dzieci szkolne w ramach godzin lekcyjnych / np.lekcje zwi'lzane z ochron'l 
srodowiska / braly udzial w sprz'ltaniu terenu wok61 szkoly i w jej okolicach 
/ to sarno pytanie radny zada na Sesji w ramach interpelacji / 

Po wyczerpaniu porz'ldku obrad Przewodnicz'lcy Komisji Pan Marcin Kwasniok 
podzi~kowal zebranym za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 18.00 

prrn~l~wala 	 przewod~iccy Komisji 

" Do\Jt~~cha 	 Marcl wasniok 


